

Dated: 31st May 2021

### Disclosure of dividend distribution

We, as Muscat Gases Company would like to declare and inform our respected shareholders that we have been planning to distribute the dividend right after the Annual General Meeting been conducted on 8th March 2021 however during the AGM it was requested by one of the shareholders to increase the dividend from 14.5 to 20 Baiza payable out of special reserve. And all the parties agreed on the request but unfortunately due to the system and procedures we couldn't distribute the dividend of 20 baiza per share.

This is to officially inform you that the procedure to make the above happen is not possible and due to that we are going to have the OGM on 16th June at 15:00 enabling us to cancel the decision has been taken on last AGM and to approve the distribution of dividend of 14.5 baiza per share to our shareholders as early as possible.

Moreover, we would like to apologize for the delay and inconvenience in the procedure and we may remain committed in serving you in the best way possible.

For Muscat Gases Co. SAOG

FOR Imad Al Sabbagh  
CEO

Imad Al Sabbagh  
SAMI FATED



التاريخ : 31 مايو 2021

### الإفصاح عن توزيع الأرباح

نحن شركة مسقط للغازات نود أن نعلن ونبلغ مساهمينا الكرام بأنه كان من المخطط له توزيع الأرباح مباشرة بعد انعقاد الجمعية العامة السنوية المنعقدة بتاريخ 8 مارس 2021، ولكن خلال اجتماع الجمعية العامة العادية طلب أحد المساهمين زيادة توزيعات الأرباح من 14.5 إلى 20 بييسة مستحقة الدفع من الاحتياطي الخاص. ووافق جميع الأطراف على الطلب وبعد مراجعة الأنظمة والإجراءات اتضح أنه ليس من الممكن توزيع 20 بييسة للسهم.

ونتيجة لذلك ، تقرر أن يتم عقد جمعية عامة عادية في 16 يونيو في تمام الساعة 15:00 ، ليتم إلغاء القرار الذي تم اتخاذه في اجتماع الجمعية العامة السنوية الأخير والموافقة على 14.5 بييسة لتوزيع أرباح للمساهمين في أقرب وقت ممكن.

وإذ ننتهز الفرصة لتقديم الاعتذار عن التأخير الذي حدث في الإجراء، ونود التأكيد على الإلتزام بتقديم خدماتنا بأفضل طريقة ممكنة.

شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع

BA7ED

لامي فايد

ع / عماد الصباغ

الرئيس التنفيذي

